
 

 

Fråga till Tekniska nämndens ordförande Lena Karlsson Engman 

(S) 

Var försvann affischeringstavlorna i 

centrala Umeå?  

Till Umeå kommunfullmäktige 

2017-09-18 

  

För att föreningslivet och arrangörer som saknar resurser ska kunna nå ut 

med sin verksamhet är det avgörande att det finns affischeringstavlor på 

centrala platser i kommunen. I samband med att Apberget revs 2014 

försvann flera affischeringstavlor och under de senaste årens 

ombyggnationer av Umeås stadskärna har ytterligare fått ge vika. Många 

tavlor i centrum har inte ersatts trots att byggdammet för längesedan lagt 

sig. Mer än hälften av affischeringstavlorna i centrum har försvunnit 

under de senaste tre åren, vilket är anmärkningsvärt för en förenings- och 

evenemangsstad som Umeå. 
. 

 

Fråga:  

 

- Varför har de borttagna affischeringstavlorna inte ersatts? 

 

- Vad är kommunens planer och ambitioner för affischeringsmöjligheter i 

centrala Umeå? 
 

 

 

Lennart Arvidsson 

Vänsterpartiet 

 


